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RM.0002.12.2015 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XV/15 
Z SESJI 

Rady Miejskiej Stronia Śląskiego 

z dnia 30 listopada 2015 roku 
 

XV sesja Rady Miejskiej odbyła się w dniu 30 listopada 2015 roku 

w Stroniu Śląskim, rozpoczęła się o godzinie 11:00, zakończyła się o godzinie 
15:10. Obradom przewodniczył Pan Ryszard Wiktor. 

Protokolantem była Agnieszka Gawron. 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 
Pan Ryszard Wiktor Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 11:00 

otworzył XV sesję Rady Miejskiej Stronia Śląskiego, przywitał wszystkich 
zebranych. Następnie stwierdził prawomocność obrad, na sali obecnych było 
15 radnych, lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  
Ustalenie porządku obrad. 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

4. Spółki gminne, sytuacja finansowa i perspektywy rozwoju – Stroński 

Park Aktywności „Jaskinia Niedźwiedzia” Sp. z o.o., Zakład Kanalizacji 

i Wodociągów Sp. z o.o. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości - projekt nr 1. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych - projekt nr 2. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej - projekt nr 3. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej - projekt nr 4. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych - projekt nr 5. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - projekt nr 6. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stronie 

Śląskie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2016 rok  - projekt nr 7. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego 

programu przeciwdziałania narkomanii na 2016 r. - projekt nr 8. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie aplikowania Gminy Stronie Śląskie 

o środki finansowe z Programu Interreg V-A Republika Czeska-Polska, 

na realizację projektu pod nazwą Singletrack Glacensis - projekt nr 9. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/8/14 Rady 

Miejskiej Stronia Śląskiego z dnia 29 grudnia 2014 w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie na lata 2015 

– 2022 – projekt nr 10. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 

na 2015 rok – projekt nr 11. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 

w okresie między sesjami. 

17. Interpelacje radnych. 

18. Zapytania i wolne wnioski. 

19. Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie XV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

Ustalenie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor, zapytał zebranych, 

czy są wnioski o zmianę zaproponowanego porządku obrad. Wniosków 

nie złożono. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych 
(jednogłośnie). 
 

Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 
 

Za przyjęciem protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego z dnia 
30 października 2015 roku głosowało15 radnych jednogłośnie.  

 

Za salę obrad przybył Pan Stanisław Jurcewicz Senator Rzeczypospolitej 
Polskiej. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor wraz z 

Burmistrzem Strona Śląskiego Panem Zbigniewem Łopusiewiczem złożyli na 
ręce Pana Senatora podziękowania za dotychczasową współpracę na rzecz 
mieszkańców Gminy Stronie Śląskie. Do podziękowań przyłączyła się również 
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delegacja z Wojewódzkiego Centrum Psychiatrii Długoterminowej w Stroniu 

Śląskim na czele z Dyrektorem Centrum, Panią Joanną Chromiec.  
 

Spółki gminne, sytuacja finansowa i perspektywy rozwoju – Stroński Park 
Aktywności „Jaskinia Niedźwiedzia” Sp. z o.o.,  

Zakład Kanalizacji i Wodociągów Sp. z o.o. 

 
Prezes Zarządu Pani Renata Nowak przedstawiła sytuacje finansową 

i perspektywy rozwoju Strońskiego Parku Aktywności „Jaskinia Niedźwiedzia” 

Sp. z o.o. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu w wersji 
papierowej. 

 
Prezes Zarządu Pan Krzysztof Irzyński przedstawił sytuację finansową 

i perspektywy rozwoju Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu w wersji papierowej. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości - projekt nr 1. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Zdzisław Pakuła złożył 
wniosek o wprowadzenie zmian w projekcie uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących Komisji 
Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii dotyczącej 

projektu uchwały nr 1 bez poprawek. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 1 zaopiniowała 
negatywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 1 zaopiniowała negatywnie. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 1 

zaopiniowała negatywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 1 zaopiniowała 
negatywnie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Zdzisław Pakuła przedstawił 
wniosek w sprawie zmian w projekcie uchwały.  
Projekt uchwały nr 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Radny Pan Wiesław Ryczek złożył wniosek formalny o głosowanie imienne 

w sprawie głosowania nad podjęciem uchwał podatkowych na XV sesji Rady 
Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały nr 1 z poprawkami pod 
głosowanie imienne:  

Pan Jan Biały – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pani Krystyna Brzezicka - oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Stanisław Dobrowolski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pan Zbigniew Dyląg – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pan Jan Florowski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zbigniew Frodyma – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  

Pan Dariusz Gulij – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
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Pani Gabriela Janiszewska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pani Magdalena Laskowska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Cyprian Najduch – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pan Zdzisław Pakuła – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pan Zdzisław Ryczek – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pani Monika Snopkowska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały.  

Pan Miłosz Węgrzyn – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pan Ryszard Wiktor – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Wiceprzewodnicząca – Pani Gabriela Janiszewska policzyła głosy i tak 

uzyskano 15 głosów „za” przyjęciem projektu uchwały nr 1 z poprawkami. 
Przewodniczący Rady Ryszard Wiktor poinformował, iż w wyniku głosowania 

uchwała nr XV/92/15 została przyjęta. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych - projekt nr 2. 
 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących 
Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 
dotyczącej projektu uchwały nr 2. 

Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 2 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 2 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 2 

zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 2 zaopiniowała 
pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 2 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały nr 2 pod głosowanie imienne:  

Pan Jan Biały – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pani Krystyna Brzezicka - oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Stanisław Dobrowolski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pan Zbigniew Dyląg – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pan Jan Florowski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zbigniew Frodyma – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  

Pan Dariusz Gulij – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pani Gabriela Janiszewska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pani Magdalena Laskowska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Cyprian Najduch – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zdzisław Pakuła – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  

Pan Zdzisław Ryczek – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pani Monika Snopkowska – oddała głos „za” przyjęciem uchwały.  
Pan Miłosz Węgrzyn – oddał głos „za” przyjęciem uchwały.  

Pan Ryszard Wiktor – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Wiceprzewodnicząca – Pani Gabriela Janiszewska policzyła głosy i tak 

uzyskano 15 głosów „za” przyjęciem projektu uchwały nr 2. 
Przewodniczący Rady Ryszard Wiktor poinformował, iż w wyniku głosowania 
uchwała nr XV/93/15 została przyjęta. 
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Podjęcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej - projekt nr 3. 

 
Burmistrz Pan Zbigniew Łopusiewicz złożył wniosek o wniesienie zmian 

w projekcie uchwały w sprawie opłaty miejscowej. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących Komisji 
Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii dotyczącej 

projektu uchwały nr 3. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 3 zaopiniowała 
negatywnie. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 3 zaopiniowała negatywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 3 zaopiniowała 

negatywnie. 
Projekt uchwały nr 3 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały nr 3 z poprawką pod 

głosowanie imienne:  
Pan Jan Biały – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pani Krystyna Brzezicka - oddała głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 
Pan Stanisław Dobrowolski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zbigniew Dyląg – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pan Jan Florowski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zbigniew Frodyma – wstrzymał się od głosu. 
Pan Dariusz Gulij – wstrzymał się od głosu. 

Pani Gabriela Janiszewska – wstrzymała się od głosu. 
Pani Magdalena Laskowska – wstrzymała się od głosu. 

Pan Cyprian Najduch – wstrzymała się od głosu. 
Pan Zdzisław Pakuła – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 
Pan Wiesław Ryczek – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pani Monika Snopkowska – oddała głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 
Pan Miłosz Węgrzyn – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pan Ryszard Wiktor – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 
Wiceprzewodnicząca – Pani Gabriela Janiszewska policzyła głosy i tak 
uzyskano 2 głosy „za” przyjęciem projektu uchwały nr 3 z poprawką, 8 głosów 

„przeciw”, 5 osób wstrzymało się od głosowania. 
Przewodniczący Rady Ryszard Wiktor poinformował, iż w wyniku głosowania 
projekt uchwały nr 3 z poprawką nie został przyjęty. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej - projekt nr 4. 

 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały nr 4. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 4 zaopiniowała negatywnie. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 4 zaopiniowała 

pozytywnie. 
Projekt uchwały nr 4 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały nr 4 pod głosowanie imienne:  
Pan Jan Biały – wstrzymał się od głosu. 
Pani Krystyna Brzezicka - oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pan Stanisław Dobrowolski – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
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Pan Zbigniew Dyląg – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pan Jan Florowski – wstrzymał się od głosu. 
Pan Zbigniew Frodyma – wstrzymał się od głosu. 

Pan Dariusz Gulij – wstrzymał się od głosu.  
Pani Gabriela Janiszewska – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pani Magdalena Laskowska – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 

Pan Cyprian Najduch – oddał głos „za” przyjęciem uchwały. 
Pan Zdzisław Pakuła – wstrzymał się od głosu. 
Pan Wiesław Ryczek – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pani Monika Snopkowska – oddała głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 
Pan Miłosz Węgrzyn – oddał głos „przeciw” przyjęciu uchwały. 

Pan Ryszard Wiktor – oddała głos „za” przyjęciem uchwały. 
Wiceprzewodnicząca – Pani Gabriela Janiszewska policzyła głosy i tak 
uzyskano 6 głosów „za” przyjęciem projektu uchwały nr 4, 4 głosy „przeciw”, 

5 osób wstrzymało się od głosowania. 
Przewodniczący Rady Ryszard Wiktor poinformował, iż w wyniku głosowania 

uchwała nr XV/94/15 została przyjęta. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych - projekt nr 5. 
 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 
uchwały nr 5. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 5 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 5 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/95/15 głosowało 15 obecnych 

radnych (jednogłośnie). 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie 

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - projekt nr 6. 

 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii 

dotyczącej projektu uchwały nr 6. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 6 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 6 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Komisja Infrastruktury i Porządku Publicznego projekt uchwały nr 6 
zaopiniowała pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały nr 6 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 6 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/96/15 głosowało 10 radnych 
„za”, 2 radnych „przeciw”, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
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O godzinie 12.40 Pan Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. Obrady 

wznowiono o godz. 13.00. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Stronie Śląskie 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2016 rok  - projekt nr 7. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił projekt 

uchwały nr 7 z poprawką. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczącą Komisji 

Oświaty, Sportu i Zdrowia o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 
uchwały nr 7. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 7 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu z poprawką. 
Projekt uchwały nr 7 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/97/15 głosowało 15 obecnych 
radnych (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz gminnego programu 

przeciwdziałania narkomanii na 2016 r. - projekt nr 8. 
 

Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił projekt 
uchwały nr 8. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczącą Oświaty, 

Sportu i Zdrowia o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 8. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 8 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 8 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/98/15 głosowało 15 obecnych 
radnych (jednogłośnie). 
 

Podjęcie uchwały w sprawie aplikowania Gminy Stronie Śląskie 
o środki finansowe z Programu Interreg V-A Republika Czeska-Polska, 

na realizację projektu pod nazwą Singletrack Glacensis - projekt nr 9. 
 
Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił projekt 

uchwały nr 9. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczących Komisji 
Stałych Rady Miejskiej Stronia Śląskiego o przedstawienie opinii dotyczącej 

projektu uchwały nr 9. 
Komisja Oświaty, Sportu i Zdrowia projekt uchwały nr 9 zaopiniowała 

pozytywnie i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 9 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 9 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/99/15 głosowało 15 obecnych 
radnych (jednogłośnie). 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/8/14  

Rady Miejskiej Stronia Śląskiego z dnia 29 grudnia 2014 w sprawie  

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stronie Śląskie  
na lata 2015 – 2022 – projekt nr 10. 

 

Pani Grażyna Konopka Skarbnik Gminy Stronie Śląskie przedstawiła 
projekt uchwały nr 10. 

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 
10. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 10 zaopiniowała pozytywnie 
i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 

Projekt uchwały nr 10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 
głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/100/15 głosowało 12 radnych 

„za”, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 
 

O godz. 13:37 salę obrad opuścił Rany Zbigniew Dyląg. 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stronie Śląskie 

na 2015 rok – projekt nr 11. 
 

Pani Grażyna Konopka Skarbnik Gminy Stronie Śląskie przedstawiła 

projekt uchwały nr 11. 
Przewodniczący Rady Pan Ryszard Wiktor poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii dotyczącej projektu uchwały nr 
11. 
Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały nr 11 zaopiniowała pozytywnie 

i wniosła o przyjęcie projektu bez poprawek. 
Projekt uchwały nr 11 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Stronia Śląskiego poddał uchwałę pod 

głosowanie i tak za przyjęciem uchwały nr XV/101/15 głosowało 12 radnych 
„za”, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 
Sprawozdanie Burmistrza Stronia Śląskiego z bieżącej działalności 

w okresie między sesjami. 

 
Pan Zbigniew Łopusiewicz Burmistrz Stronia Śląskiego przedstawił 

sprawozdanie z bieżącej działalności w okresie między sesjami, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu w wersji papierowej. 
 

Interpelacje Radnych. 
 

Interpelacje nie zostały złożone. 
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Zapytania i wolne wnioski. 

 
Radny Pan Wiesław Ryczek zapytał czy gmina:    

- będzie realizować projekty i inwestycje w zakresie Partnerstwa Publiczno 
Prywatnego, 
- czy jest przewidziana realizacja projektu mającego na celu udostępnienie 

internetu szerokopasmowego na terenie gminy, 
- czy na osiedlu Morawka w związku z opracowaniem projektu organizacji 
ruchu jest przewidziane zamontowanie progów zwalniających. 

Jednocześnie Radny zwrócił uwagę, iż na nowo wybudowany chodnik na ul. 
Świerczewskiego zapadł się na wysokości budynków 20 i 21. 

 Pan Burmistrz odpowiedział, iż w sprawie zapadniętego chodnika 
na ul. Świerczewskiego zostanie podjęta interwencja u wykonawcy. 
Inwestycje w zakresie Partnerstwa Publiczno Prywatnego są już realizowane 

na terenie gminy np. Ośrodek Narciarski Czarna Góra. 
Prace nad udostępnieniem internetu szeroko pasmowego na terenie 

województwa dolnośląskiego nadal trwają ponieważ nie został jeszcze 
wyłoniony operator sieci przez Urząd Marszałkowski. 
Na osiedlu Morawka nie został przewidziany montaż progów zwalniających. 

 
Radny Pan Miłosz Węgrzyn przedstawił problem szybko jeżdżących 

samochodów przy wjeździe z ul. Sudeckiej na ul. Krótką, wystąpił 

z zapytaniem o możliwość zamontowania dodatkowego progu zwalniającego, 
oraz zwiększenie miejsc parkingowych, następne pytanie dotyczyło 

zabezpieczenia płotu oddzielającego Kaplicę św. Onufrego od strony boiska 
sportowego. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż w sprawie zabezpieczenia płotu od strony 

boiska przewidziany został zakup okładziny zabezpieczającej. Jej montaż 
został przewidziany na wiosnę 2016 roku. W sprawie miejsc parkingowych 

oraz progu zwalniającego na ul. Krótkiej Pan Burmistrz poinformował, 
że w porozumieniu z Prezesem Spółdzielni Panem Tomaszem Mazurkiem 
zostały wybudowane parkingi i że w tamtym rejonie nie ma miejsca 

na wybudowanie nowych parkingów. Próg zwalniający nie będzie również 
wykonany. 

 

Radny Pan Jan Biały powrócił do sprawy doświetlenia przejścia przy 
ul. Nadbrzeżnej 24. 

Pan Burmistrz odpowiedział, iż w budżecie nie ma przewidzianych środków 
finansowych na wykonanie tego zadania. 

 

Radny Pan Stanisław Dobrowolski wystąpił z zapytaniem jak przedstawiają 
się losy wieży ciśnień z ul. Dolnej, która jest własnością PKP, czy gmina 
przewiduje przejęcie i zagospodarowanie obiektu? 

Pan Burmistrz poinformował, iż PKP wystawiły obiekt do zakupu w formie 
przetargu nieograniczonego. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor odczytał pismo Radnych 

Rady Miejskiej w sprawie budowy oświetlenia we wsi Strachocin. Wniosek 

został również przekazany Burmistrzowi Stronia Śląskiego. 
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Sprawy bieżące Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Wiktor przedstawił Radnym 

pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie analizy oświadczeń 
majątkowych.  

Następnie poinformował o posiedzeniu Komisji Statutowej prosząc 

o zgłaszanie uwag do wszystkich członków Komisji. 
Pan Przewodniczący udzielił głosu Zastępcy Burmistrza Panu Dariuszowi 

Chromcowi który przedstawił wnioski ze spotkania ze Starostą Kłodzkim oraz 

przedstawicielami Gmin Lądek Zdrój, Bystrzyca Kłodzka w sprawie dyżurów 
nocnych i świątecznych aptek w związku z negatywną opinią uchwały Rady 

Powiatu. 
 

Zakończenie XV sesji Rady Miejskiej Stronia Śląskiego. 

 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i udział 

w obradach, o godzinie 15:10 zamknął XV sesję Rady Miejskiej Stronia 
Śląskiego.   
 

 
Protokół sporządziła: 
Agnieszka Gawron 

 
 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

          Stronia Śląskiego  
                                                            /-/ Ryszard Wiktor  

 


